
Deveto vprašanje. V deseti številki ,TJfi. Tov." 
imate poziv od visokega c kr. deželnega šolskega 
sveta za udeležbo učiteljev na tečaji za deška ročna 
dela na prvi dunajski šolski delarni. Ker menim, da 
bode več prosilcev, ali bi ne bilo umestno, da bi 
blagi gg. tovariši, kateri so v imenovani učiteljski 
tečaj sprejeti in se ga bodo udeležili, to naznanili v 
„Uč. Tov.", kateri naj bi dotična imena objavil, da 
se morejo udeleženci o skupnem popotovanji in po

stopanji domeniti? (G. V. Z.) 
Odgovor. Ker je poziv g. tovariša tudi po naši 

osobni skušnji jako umesten, odgovarjamo na to 
vprašanje s pozivom na dotične gg. tovariše, ki se 
bodo tega tečaja udeležili, da nam blagoizvole svoja 
imena naznaniti, da jih objavimo v prihodnji številki. 
Pri tej priliki omenjamo le, da so kranjski učitelji pri 
dotičnih gospodih bodi si v zavodu na „Neubauu" 
ali v „Neulerchenfeldu" kot spretni in vestni delalci 
na dobrem glasu. 

Vprašanja in odgovori. 
Deseto vprašanje. Vsakoletne okrajne učiteljske 

konferencije so uradne in dobivajo udeleženci zakonito 
določene dijete za pohod teh konferencij. Te konfe

rencije volijo vsako leto v svrho določitve dnev

nega reda konferencij stalne odbore. Ali bi ne bilo 
umestno, da dobe udje stalnih odborov tudi primerno 
odškodnino za potovanje k sejam stalnih odborov? 

(G. F. R) 

Odgovor. Ker uradna konferencija voli stalni 
odbor, morajo se tudi posvetovanja tega odbora 
uradnim smatrati. Zaradi tega pristoja udom stalnega 
odbora za posvetovanja primerna odškodnina za po

tovanje. V tem zmislu je tudi, kakor nam znano, 
visoki deželni šolski svet že pred leti to vprašanje 
rešil. Gg. udje stalnih odborov naj se torej v to svrho 
potem svojih načelnikov obrnejo do pristojnega c. kr. 
okrajnega šolskega sveta in ni dvoma, da bi končno 
ne dosegli svojega namena. 


